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We starten met de tweede jaargang van de nieuwsbrief van het
CDA-Bladel. Ook in 2023 zullen we u weer 4x per jaar op de
hoogte houden van actuele zaken in de gemeentepolitiek van
Bladel en de activiteiten van CDA Bladel.

We wensen u allen, en uw familie, alle goeds voor 2023 en hopen
dat we met uw steun en inbreng positieve besluiten kunnen
nemen voor onze gemeente Bladel.  U bent altijd van harte
welkom bij onze fractievergaderingen. Zie hiervoor de data op
onze website www.cdabladel.nl

Schaalsprong gemeente Bladel

In de raadsvergadering van 22 december jl. heeft de gemeenteraad belangrijke
besluiten genomen over de groei van het aantal woningen in de gemeente Bladel.
CDA Bladel heeft de inbreng van belangstellende inwoners tijdens de discussieavond
op 4 oktober jl. meegenomen in haar besluitvorming. We zijn van mening dat er méér
en anders gebouwd moet worden. Als CDA Bladel is het voor ons op de eerste
plaats belangrijk dat we bouwen voor onze eigen starters, gezinnen en senioren die in
onze gemeente willen blijven wonen. Daarnaast steken we in om ons dorpse
karakter te behouden en dus niet te bouwen voor de ‘hele brainportregio’ en
voldoende groen te behouden in en rond de dorpskernen. Dit heeft erin geresulteerd
dat wij als CDA Bladel, samen met BT en PRO5, een amendement hebben ingediend
om tot het jaar 2040 te streven naar 2.900 woningen extra in de gemeente Bladel.
Dit is een verdubbeling van het aantal woningen in het huidige woningbouwprogram-
ma, maar minder dan de 3.600 woningen in het collegevoorstel.
We willen nogmaals iedereen van harte bedanken die heeft meegedacht en gesproken
heeft tijdens onze discussieavonden. Als u zelf een onderwerp heeft voor een
discussieavond horen we deze graag.

N-284

“Ze moeten een aansluiting bij Reusel naar
de snelweg maken.”

http://www.cdabladel.nl


Een veelgehoorde uitspraak over de drukte op de N284 in de ochtend- en avondspits.

De fractie van CDA Bladel heeft deze uitspraak dan ook aangekaart bij meerdere
verantwoordelijke bevoegdheden. Steeds is het antwoord hierop: “onhaalbaar” of
“onmogelijk, past niet in het plangebied”. Er wordt uiteindelijk niets mee gedaan.

Om toch actief te kunnen bijdragen aan een oplossing voor de “verkeersellende” op
de N284 heeft CDA Bladel in juli 2020 ingestemd met de voorkeursvariant (VKA)
N284, met daarbij het aangenomen amendement ‘veilig fietsen langs de N284’. Dus
géén snelfietspad door de woonstraat Heeleind.

In november jl. kreeg de gemeenteraad van Bladel de mededeling dat er onvoldoende
financiën zijn om de N284 goed te reconstrueren volgens de vastgestelde eisen in de
voorkeursvariant (VKA). Ongeveer tegelijkertijd kwam de mededeling dat het
stedelijk gebied rondom Eindhoven 1,6 miljard euro ontvangt voor het versterken van
infrastructuur en mobiliteit. “Een land zonder mobiliteit is onmogelijk en ondenkbaar.
Investeren in mobiliteit nu de Brainportregio voor grote uitdagingen staat”, zo staat in
de bijbehorende rapporten. Dit geldt natuurlijk ook voor onze regio; de N284 is nl.
van strategisch belang om grote uitdagingen (zoals o.a. de schaalsprong) aan te
kunnen. Toch wordt er uit de Brainportgelden van 1,6 miljard géén geld gegenereerd
voor deze N284.

In de raadsvergadering van 22 december jl. is, unaniem, een motie aangenomen met
de opdracht aan wethouder Cees van de Ven om vast te houden aan de eerder
vastgestelde uitgangspunten in het VKA t.a.v. verkeersveiligheid en doorstroming. In
het verbeterde voorkeursalternatief moet ruimte zijn voor twee fietstunnels en het
verbeteren van de veiligheid bij kruispunt Van Mossel. Tot slot moet de N284 expliciet
opgenomen worden in de ontwikkelstrategie, zodat er daadwerkelijk voldoende
financiële middelen zijn.

Wil je meer  informatie over het verloop van de N284 kun je kijken op de website;
https://n284.nl/
Kaartje van de nieuwe voorkeursvariant;
https://n284.nl/wp-content/uploads/2022/12/Herzien-VKA-N284-kaart-be
kijken.pdf
Probleem vele sluipverkeer door de omliggende dorpen;
https://www.brabant.nl/onderwerpen/verkeer-en-vervoer/wegenprojecten
-in-brabant/n284-reusel-de-mierden

CDA Bladel zet zich al een hele tijd stevig in voor dit project N284:
- Amendement 9 juli 2020 jl. ‘veilig fietsen langs N284’ en daarmee geen snelfietspad
door de woonstraat Heeleind;
- Concrete voorstellen van CDA Bladel die zijn overgenomen in het nieuwe VKA;
- Op 22 december 2022 jl. samen met coalitiepartijen de motie ‘vasthouden aan
voorkeursalternatief N284’ ingediend (unaniem aangenomen) om te komen tot een
goede rehabilitatie van de N284.

Het project zal nog zeker enkele jaren duren, dus wordt vervolgd!

https://n284.nl/
https://n284.nl/wp-content/uploads/2022/12/Herzien-VKA-N284-kaart-bekijken.pdf
https://n284.nl/wp-content/uploads/2022/12/Herzien-VKA-N284-kaart-bekijken.pdf
https://www.brabant.nl/onderwerpen/verkeer-en-vervoer/wegenprojecten-in-brabant/n284-reusel-de-mierden
https://www.brabant.nl/onderwerpen/verkeer-en-vervoer/wegenprojecten-in-brabant/n284-reusel-de-mierden


Benoemingsprocedure nieuwe burgemeester gemeente Bladel

Aangezien onze burgemeester Remco Bosma op 2 februari a.s.
wordt benoemd tot dijkgraaf van Hoogheemraadschap Hollands
Noorderkwartier gaan we als gemeente Bladel op zoek naar een
nieuwe burgemeester. In februari stelt de gemeenteraad de
profielschets voor de nieuwe burgemeester vast. Hierbij zullen ook
inwoners van de gemeente Bladel om advies worden gevraagd
d.m.v. een korte enquête. Na het vaststellen van de profielschets
gaat de vacature open en gaat de vertrouwenscommissie van de
gemeente Bladel in gesprek met potentiële kandidaten. Vanuit CDA
Bladel zit Niels Beerens in de vertrouwenscommissie. Het doel is
om vóór de zomervakantie de nieuwe burgemeester te kiezen en
na de zomervakantie de nieuwe burgemeester officieel te beëdigen.
In de tussentijd (februari - september) zal er een waarnemend burgemeester worden
aangesteld voor de gemeente Bladel. Wie dit zal zijn is op dit moment nog niet
bekend.

Met jong naar de top
CDA steekt (landelijk, provinciaal, maar ook regionaal) sterk in op het betrekken van
jongeren bij de politiek en probeert deze jongeren d.m.v. diverse bijeenkomsten
enthousiast te houden. Onze raadsleden Niels Beerens en Nathalie Baijens woonden
een bijeenkomst van jonge raadsleden bij in Bergeijk. Hierbij waren o.a. de minister
van binnenlandse zaken Hanke Bruins Slot en ons Brabantse Tweede Kamerlid Inge
van Dijk aanwezig. Hierop volgde in november jl. een landelijke bijeenkomst “Met
jong naar de top” in Den Haag. Op het CDA-partij- bureau gingen Nathalie en Niels in
gesprek met partijleider Wopke Hoekstra en Tweede Kamerlid Derk Boswijk. De
bijeenkomst ging vooral over: “Wat is onze boodschap voor de komende jaren?”
Nathalie: “Het is leuk om met andere jongeren van het CDA te sparren over waar wij
op dit moment mee bezig zijn en vooral om hen te leren kennen. Het is een leuke
bijkomstigheid dat hiermee ook het  landelijke netwerk wordt bijgehouden!”



Grondstoffencentrum

In 2019 heeft de gemeenteraad van Bladel unaniem ingestemd met de Kadernota
Grondstoffen. Hieruit kwam de wens naar voren om met de Kempengemeente een
gezamenlijk grondstoffencentrum op te richten om zo de circulaire economie een
boost te geven. Oirschot en Bergeijk zijn gaandeweg afgehaakt, maar de gemeenten
Eersel, Reusel/de Mierden en Bladel hebben in 2021 ingestemd om een grond-
stoffencentrum op het KBP verder te onderzoeken. De enige overgebleven locatie op
het KBP stuitte echter op weerstand van inwoners uit de omgeving van het KBP.
Op 22 december jl. moest de gemeenteraad van Bladel een besluit nemen over de
realisatie van een gezamenlijk, toekomstbestendig grondstoffencentrum. Een moeilijk
besluit omdat de raad van Eersel het onderwerp (tegen de afspraak van de
gezamenlijke colleges in) niet heeft behandeld en de raad van Reusel (alsnog) tegen
een gezamenlijk grondstoffencentrum heeft gestemd.
In de raadsvergadering van 22 december jl. hebben CDA Bladel, BT, VHP en VVD een
amendement ingediend om het besluit t.a.v. het grondstoffencentrum te wijzigen:
- De kavel op het KBP wordt niet aangekocht;
- Het college gaat in gesprek met de gemeente Reusel en daarna met de gemeente
Eersel om samen tot een toekomstbestendige milieustraat te komen.

Als CDA Bladel balen we ervan dat het niet is gelukt
om tot een gezamenlijk, toekomstbestendig
grondstoffencentrum te komen. Wij vinden het voor
de huidige tijd een must voor iedere gemeente om
te komen tot een circulaire economie.
We betreuren het dat een wethouder en
ambtenaren meer dan twee jaar uitvoering hebben
gegeven aan een opdracht van de raad, terwijl
gemeenteraden uiteindelijk toch een andere keuze
maken.

Basisschool de Vest Hoogeloon
In de vorige raadsperiode heeft CDA
Bladel het college, met een motie,
opgeroepen om met een structurele
oplossing te komen voor het
capaciteitsprobleem van basisschool De
Vest in Hoogeloon. Een nieuwe
basisschool, die nu al te klein is. Het
college heeft gehoor gegeven aan onze
motie en komt met een permanente
uitbreiding van Basisschool de Vest die

niet ten koste mag gaan van het speeloppervlak voor de basisschoolkinderen.



Wat staat er op de planning?
Ook het komende jaar staat er weer vanalles op de politieke agenda van de gemeente
Bladel. Wilt u meepraten en meedenken? Sluit aan bij onze fractievergaderingen of
neem contact op met een van onze raadsleden!

Op 12 januari 2023 en 30 januari 2023 staan de volgende fractievergaderingen van
CDA Bladel gepland. Iedereen is hierbij van harte welkom. Kijk voor locatie en tijd op
de website www.cdabladel.nl.
U kunt de commissievergadering en de raadsvergadering volgen of later terugkijken
via de website van de gemeente Bladel: www.bladel.nl.

Niels Beerens nbeerens@bladel.nl
Marco Schoenmakers mschoenmakers@bladel.nl
Henri van Gorp hvangorp@bladel.nl
Nathalie Baijens nbaijens@bladel.nl

Of stuur een mail naar info@cdabladel.nl
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